

Referat UVA-EKA-båndmøde

Mødedato: 22. marts 2022 1000-1100

Mødested: MS Teams

Mødeemne: UVA-EKA-båndmøde

Deltagere: Mette Qvist Jensen (MQJ), , Karoline Engsig-Karup (KEK), Søren Anker Andersen (SAA), Theresa Albøge Laursen (TAL), Aske Dahl Sløk (ADS), Trine Eske Kvitzau (TEK), Thomas Vestergaard (THV)

Afbud: Mariann Holmslykke (MAR)

1. Godkendelse af referat ([findes i Teams](#))

Godkendt

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

3. Drøftelsespunkter

3.1. Nyt fra studiesystemer

i. Sikkerhedssituationen:

1. *AU-IT er i højt beredskab og i gang med at opdatere beredskabsplaner, afdække, hvor der evt er sårbarheder og hvordan de kan afhjælpes. Samtidig udrulles multi-faktor-godkendelsen hurtigere end planlagt (en del systemer kom på i seneste uge) og den fortsatte udrulning tages i "klynger". Systemforvaltningerne laver også tjek på systemerne, herunder brugertjek. AU-ITs forventning er, at evt angreb vil være destruktive og muligvis sætte systemer ud af drift i uger (måske måneder), derfor er der behov for at kigge på business continuity og hvordan kan forvaltningen køre, hvis systemerne er nede i længere perioder.*

ii. SIS-projektet

1. *Udbudsprocessen er fint på skinner med god hjælp fra advokatfirma. Efterfølgende er planlagt en bred markedsafdækning efterfulgt af dialog med de leverandører, der byder ind. Formålet er at skaffe viden om, hvad leverandørerne kan/har på hylden. Der tænkes flere runder, først en bred, eksplorativ, senere en mere krav-nær. Aske spørger, om det fortsat er muligt at komme med på en lytter ved markedsdialogen? Trine vender tilbage til båndet ang mulighed for deltagelse.*
2. *Jens Stærk Bojesen (projektleder) er ved at blive indkørt på forberedelsesprojektet om "den studerende i centrum".*
3. *Aske oplyser, at der på BSS er nedsat en projektgruppe omkring SIS med Susanne Bunk som projektleder.*

iii. Test-projektet

1. *Under opstart. Pernille Skærsø er projektleder. Første faser handler om test governance. Pt. god deltagelse fra AU-IT og CapGemini*

iv. PLAN

1. *Anna har taget hånd om den organisatoriske del, der forventes nyt næste gang ang ExamTime*

3.2. Bordet rundt

- i. *ARTS har haft besøg af Arnold ifbm implementering af curriculum baseret undervisningsplanlægning. Arnold spurgte både til de helt overordnede ting og langt ned i detaljen. EVU-området er kommet ind under UVA-EKA-paraplyen*

3.3. Håndtering/registrering af opfyldelse af krav om eksamensforudsætning efter 1. prøvoforsøg /v MQJ

Såfremt bedømmelsen "F" kun bruges til specialer bedømmelser, så foreslås det, at denne bedømmelse fremover bruges til prøver, når studerende dumper eksamen, fordi de ikke har opfyldt eksamensforudsætning (dvs. indstillingsbetingelse). Studerende der *opfylder* betingelsen med dumper/udebliver "almindeligt" tildeles den sædvanlige bedømmelse. Dette for at sikre, at det ved næsten eksamenstermin (og ved om-/re-eksamen) er muligt at afgøre, om studerende opfylder eksamensforudsætningen.

Såfremt bedømmelse "F" ikke kan bruges, så foreslås en ny bedømmelse, der kun benyttes til dette formål.

Båndet tilsluttede sig forslaget om, der indføres en ny bedømmelse, der kun bruges, når studerende ikke gennemfører eksamen.

4. **Opfølgning på handlingspunkter fra sidste referat** **Intet**

5. **Pipeline for båndmøder i foråret 2022**

Opfølgning på systemunderstøttelse af proces ift sikring af ny problemformulering ifb specialer.

Papirudgaver af opgavesæt ved digitale stedprøver (se pkt. 3.2 møde 19/5-2021 + pkt. 3.3 møde 23/11-2021).

Håndtering af EVU-studerende v/MQJ

MAR og MQJ laver en brainstorm på, hvilke emner, det kunne være relevant at kigge på og venter tilbage til båndet.

Båndet drøftede 19/1, hvordan der tjekkes for datakonsistens i forbindelse med fejlrettelse. Der indmeldes deltagere til erfaringsudveksling, inkl. deltagere fra Studiesystemer. Hvordan arbejdes videre med dette?/MQJ

6. **Evt.**

Næste møde. Ligger onsdag før påske. Skal det flyttes?

Mødet flyttes til onsdag d. 20/4 kl 0900-1030